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De zitting begint om 19.40 u 

 

 

DAGORDE 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

1 Gemeentelijk subsidiereglement kernversterkende premies.  Wijziging 

2 Subsidiereglement collectief webplatform.  Goedkeuring. 

3 Kosteloze overdracht van grond in de verkaveling “Vlietehof” aan de stad 

Harelbeke. Goedkeuren ontwerpakte. 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

4 Geschil over het uitzetten van voetweg 31 met een landmeterskantoor.  

Goedkeuren dading. 

5 Politiebesluiten van de burgemeester dd 25.07.2020 en 28.07.2020, 31.07.2020, 

08.08.2020 en 31.08.2020 (aanpassing besluit van 31.07.2020), in het kader van 

bijkomende maatregelen ter preventie van de verspreiding van het coronavirus 

(covid 19) en betreffende het bepalen van plaatsen en straten waar een 

mondmaskerverplichting geldt in de strijd tegen het corona-virus en het afgelasten 

van bepaalde evenementen. Bekrachtiging. 

6 Politieverordening van de burgemeester van 01.09.2020 betreffende het verbieden 

van een Antiek-, eco- en rommelmarkt op 13.09.2020 en de erbij horende 

randactiviteiten in het kader van de strijd tegen het Corona-virus (Covid-19). 

Kennisname. 

 

DEPARTEMENT FINANCIËN 

7 Opvolgingsrapportering eerste semester 2020 m.b.t. de uitvoering van het 

meerjarenplan 2020-2025 



DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

8 Vragenkwartiertje. 

*** 

 

Voorwoord van de voorzitter van de gemeenteraad Rita Beyaert: 

 

Ondanks de tevredenheid van heel wat raadsleden dat de gemeenteraad van juli ll fysiek 

kon doorgaan, heeft het verloop van deze raad wrevel opgewekt bij een aantal 

raadsleden. 

 

Een gemeenteraad die ongezien lang gerokken werd, door onnodig uitgesponnen 

tussenkomsten van enkelingen… 

 

Ik wil jullie vanavond een voorstel doen. 

 

Bij de vaststelling en goedkeuring van het huishoudelijk reglement van deze raad, stelde 

de fractieleider van de Nva, of het niet beter zou zijn dat de vragen en tussenkomsten op 

voorhand schriftelijk zouden worden ingediend en een tijdslimiet op de tussenkomsten 

zouden plaatsen, cfr het parlement… 

 

De meerderheid vond dit niet nodig, daar we cfr het antwoord van de Burgemeester 

toen, in de voorbije jaren hieromtrent geen problemen hadden gehad. 

 

Daarom wil ik jullie voorstellen om de vragen en tussenkomsten te beperken tot de 

essentie van het te behandelen dagordepunt. 

 

Geschiedenis en opbouw van een dossier, hoe interessant ook, horen in een fractie of 

commissie besproken te worden. 

 

Ik wil jullie met aandrang vragen om uw tussenkomsten en vragen te beperken tot het 

dagordepunt, op die manier hoeven wij niemands spreekrecht in te perken. 

 

Ik hoop op jullie aller medewerking om op deze manier een gemeenteraad te hebben 

waarin iedereen correct aan bod komt maar zich aan de essentie van de punten houdt. 

 

Reactie van raadslid Wout Patyn: 

U spreekt in uw toespraak over de fractiewoordvoerder van NVA.  Dit moet een 

vergissing zijn.  Ik kan me niet herinneren dat ik geklaagd heb.  Wij weten van niks. 

 

 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

1. Gemeentelijk subsidiereglement kernversterkende premies.  Wijziging 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

De gemeenteraad keurde op 17.02.2020 de toekomstvisie lokale economie goed.  

 



Daaropvolgend werd op 20.04.2020 het subsidiereglement kernversterkende premies 

goedgekeurd dat kadert in de beleidsdoelstelling “Eerlijk werk en economische groei” SDG 

08: “Harelbeke bevordert duurzame economische groei, productieve tewerkstelling en 

waardig werk voor iedereen”, actieplannen D08/AP01 (“We creëren een aantrekkelijk 

winkelgebied in het centrum van de stad”), D08/AP02 (“We ondersteunen het huidige 

handels- en horeca-apparaat”) en D08/AP03 (“We bouwen aan een 

ondernemingsvriendelijk klimaat in de stad”). 

 

Met dit subsidiereglement wil de stad de nodige stimuli in het leven roepen om een 

kernversterkend beleid te voeren door het uitreiken van starters- en verhuispremies. 

 

2. 

 

Het subsidiereglement werpt al zijn eerste vruchten af in de deelgemeente Bavikhove met 

twee nieuwe handelszaken.  

 

Voor het kernwinkelgebied van Harelbeke is het zoeken naar nieuwe huurders voor de 

nieuwe handelsplint van “De Nieuwe Markt” sowieso niet eenvoudig.  

 

Het is nu al duidelijk dat de Covid-19-pandemie ook daar stokken in de wielen steekt. Sinds 

het uitbreken van de pandemie in maart 2020 is de vraag volledig stil gevallen, ondanks 

grote inspanningen van zowel de dienst lokale economie als Immogra om nieuwe startende 

ondernemers te lokken.  

 

3.  

 

De invulling van de 9 panden in “De Nieuwe Markt” is essentieel voor de uitstraling van de 

stad, en het bekomen van een positief effect op de rest van het kernwinkelgebied 

stadscentrum.  

 

Leegstand moet in “De Nieuwe Markt” te allen tijde vermeden worden om geen negatieve 

spiraal te riskeren. 

 

De invulling van de 9 commerciële panden is ook essentieel voor de ontwikkeling van de 

rest van het kernwinkelgebied en zal de aanblik van de stad relatief veel meer bepalen dan 

de invulling van de panden in de Marktstraat of Stationsstraat die ook tot het 

kernwinkelgebied behoren.  Heel concreet: de invulling van het hart van het 

kernwinkelgebied (de panden in “De Nieuwe Markt” ) moet een positieve stimulus 

betekenen voor de invulling van andere panden in het gebied. Leegstand van de 

handelspanden in “De Nieuwe Markt” zou omgekeerd een negatieve invloed hebben op de 

ontwikkeling van het gehele kernwinkelgebied stadscentrum, waardoor het beoogde 

dynamische beeld van het Harelbeekse stadscentrum ernstig gehypothekeerd zou worden, 

hetgeen uiteraard moet worden vermeden. 

 

Gezien het bovenstaande is het dan ook zeker – gelet op het met het reglement  

nagestreefde doel - redelijk verantwoord dat de stad extra stimuli geeft om deze 9 

handelspanden van “De Nieuwe Markt”  snel invulling te geven, en zodoende een extra 

stimulus geeft door het plafond van 5.000 euro huurtussenkomst op te heffen voor de 

eerste huurders die voldoen aan de voorwaarden die beschreven staan in het 

goedgekeurde subsidiereglement.  

 

4. 

 

Het in die zin aangepaste subsidiereglement zal voor onbepaalde duur gelden en kan op 

elk moment worden herzien door de gemeenteraad.  Hetzelfde geldt voor het voorziene 

krediet. 

 



De gemeenteraad is bevoegd op grond van de artikelen 40, 41 tweede lid 2° van het 

decreet lokaal bestuur. 

 

5. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

- het decreet van 15.07.2016 betreffende het integraal handelsvestigingsbeleid, 

inzonderheid en zonder zich daartoe te willen beperken art. 6; 

- de Vlaamse Codex Ruimtelijke ordening (VCRO), in het bijzonder en zonder zich 

daartoe te willen beperken art. artikel 2.1.2, par. 3, 1e lid; 

- het decreet lokaal bestuur van 22.12.2017 (DLB), inzonderheid en zonder zich 

daartoe te willen beperken de artikelen 40, 41 tweede lid 2°, 286 par. 1, 288 en 

330. 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met 28 stemmen voor, 1 stem tegen 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

In het “Gemeentelijk subsidiereglement kernversterkende premies” vastgesteld door de 

gemeenteraad van 20.04.2020 wordt, binnen de perken van de in het meerjarenplan 

voorziene kredieten, artikel 3.3. tweede gedachtestreepje “Een tussenkomst van 50% in 

de huurprijs per maand met een maximum van 5.000 euro en een maximum van 12 

maanden.” vervangen door de volgende tekst: “Een tussenkomst van 50% in de huurprijs 

per maand met een maximum van 5.000 euro en een maximum van 12 maanden. Dit 

maximum van 5.000 euro geldt niet voor de eerste huurders van de 9 nieuwe commerciële 

panden van “De Nieuwe Markt”. 

 

Artikel 2: 

 

Dit besluit zal worden bekendgemaakt overeenkomstig art. 286 DLB en treedt in werking 

op de dag van de bekendmaking. 

 

De toezichthoudende overheid zal op dezelfde dag van de bekendmaking overeenkomstig 

artikel 330 van het DLB op de hoogte worden gebracht van de bekendmaking. 

 

Het bij dit besluit vastgestelde wijziging geldt, binnen de perken van de in het 

meerjarenplan voorziene kredieten, voor onbepaalde duur. 

 

2. Subsidiereglement collectief webplatform.  Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Op 17.02.2020 keurde de gemeenteraad de toekomstvisie lokale economie goed.   

 



Daarop aansluitend wordt nu aan de gemeenteraad het subsidiereglement voor het 

collectief webplatform ter goedkeuring voorgelegd. 

 

Het ter goedkeuring voorliggend subsidiereglement kadert, net zoals de door de 

gemeenteraad vastgesteld toekomstvisie, in de beleidsdoelstelling “Eerlijk werk en 

economische groei” SDG 08: “Harelbeke bevordert duurzame economische groei, 

productieve tewerkstelling en waardig werk voor iedereen”, en meer bepaald in actieplan 

D08/AP02 (“We ondersteunen het huidige handels- en horeca-apparaat”). 

 

2. 

 

De handel en horeca staat onder zware druk. De toenemende concurrentie van 

baanwinkels (voornamelijk ketens) in de periferie van de stad en die van omliggende 

steden en gemeenten in combinatie met de felle opkomst van de internationale e-

commerce, zorgen voor een bijna ongelijke strijd met de lokale handel en horeca. 

 

Het handelscomité wil dan ook de digitale evolutie bij die lokale handel en horeca 

bevorderen door het in gebruik nemen van een collectief webplatform waarbij 

handelszaken op een (financieel en logistiek) laagdrempelige manier hun producten en 

diensten kunnen aanbieden aan bestaande klanten.  

 

De stad wil het comité en de daarbij aangesloten handelszaken met die doelstelling 

financieel ondersteunen door het terugbetalen van de opstartkost enerzijds en het 

terugbetalen van de helft van de maandelijkse licentiekost gedurende het eerste jaar 

anderzijds. 

 

Die doelstelling uit zich concreet in het: 

 

- stimuleren van online activiteit van de Harelbeekse handel en horeca-zaken; 

- stimuleren van lokaal (zij het online of in het winkelpunt) shoppen; 

- stimuleren van kruisbestuiving bij handel en horeca in Harelbeke en bij de 

consumenten die de tool gebruiken om (nieuwe) handelszaken te (her)ontdekken; 

- verbreden van de toepassingen van de Oarelbeke Weireldkoarte – die eerder in 

gebruik werd genomen als officieel betaalmiddel bij deelnemende handelszaken in 

Harelbeke. 

  



3.  

 

De tool kan pas effectief zijn om het online shoppen te stimuleren wanneer er voldoende 

kritische massa aanwezig is op het platform, bepaald op 15 deelnemers. Zolang dat 

aantal deelnemers niet bereikt is, wordt het platform niet opgestart. 

 

4. 

 

Het reglement wordt aan de gemeenteraad voorgelegd en zal in werking treden op 

01.11.2020, geldt vanaf 15 geldige aanvragen en voor de eerste 30 handelszaken die 

intekenen. De aanvraagdatum geldt als criterium om de rangorde te bepalen. 

 

 

5.  

 

Er werd een krediet voorzien van 15.000 euro in 2020 op budgetsleutel 614110/050000 

D08/AP01/02. 

 

6. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur van 22.12.2017 (DLB), inzonderheid en zonder zich 

daartoe te willen beperken de artikelen 40, 41 tweede lid 2°, 286 par. 1, 288 en 

330. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Het “Gemeentelijk subsidiereglement collectief webplatform” wordt onder deze  

vastgesteld als volgt: 

 

Artikel 1: algemeen principe 

 

Het handelscomité voorziet voor de lokale handelaars een collectief webplatform. Elke 

Harelbeekse handelaar kan hier op aansluiten via een abonnement.  

 

Het stadsbestuur van Harelbeke wil het handelscomité ondersteunen bij het promoten 

van online activiteit bij zelfstandigen ondernemers.  

 

Binnen de perken van het vastgelegde budget wordt de volledige opstartkost en de helft 

van de licentiekost voor het eerste jaar bij aansluiten op het webplatform ‘Virtuele 

Winkelstraat’ terugbetaald aan elke zelfstandige die daarvoor intekent en één of 

meerdere vestigingen heeft op het grondgebied van de stad Harelbeke. 

  



 

Artikel 2: voorwaarden 

 

§1 Intekenen voor een periode van tenminste één jaar op het collectief webplatform 

‘LocalTomorrow’ voor ofwel de ‘basic’ formule ofwel de ‘full’ onder voorwaarde van een 

financieel onderzoek met positief resultaat van een externe partij. 

 

§2 Als zelfstandige ondernemer één of meerdere vestigingen heeft op het grondgebied 

van Harelbeke volgens een aan te leveren uittreksel uit de Kruispuntbank der 

Ondernemingen (KBO) 

 

Artikel 3: bedrag 

 

Het bedrag van terugbetaling is als volgt: 

 

- 363 euro voor het afsluiten van een ‘basic’ webshop-overeenkomst: 249 euro voor 

de éénmalige opstartkost en 114 euro licentiekost (12 maanden x 9,50 euro per 

maand) 

- 913 euro voor het afsluiten van een ‘full’ webshop-overeenkomst: 499 euro voor 

de éénmalige opstartkost en 414 euro licentiekost (12 maanden x 34,50 euro per 

maand) 

Artikel 4: procedure 

 

De terugbetaling kan door het richten van een schrijven met de vraag tot uitbetaling van 

het in artikel 3 vermelde en toepasselijk bedrag mits voorlegging van de volgende 

documenten: 

 

- een getekende overeenkomst tussen de ondernemer en leverancier van het 

webplatform zoals door het handelscomité aangewezen; 

- een uittreksel uit de KBO met vermelding van het vestigingsadres. 

Het schrijven bevat het rekeningnummer waarop de terugbetaling mag gebeuren en 

wordt gericht aan de dienst economie van de stad: Stad Harelbeke, dienst economie – 

Marktstraat 29 – 8530 Harelbeke of via e-mail: economie@harelbeke.be 

De aanvraag kan gebeuren vanaf het sluiten van de overeenkomst. De terugbetaling 

volgt uiterlijk 3 maanden na het ontvangen van de aanvraag. 

De aanvraagdatum geldt als criterium om de rangorde te bepalen. 

 

Artikel 5: sancties 

 

Het vroegtijdig stopzetten of ontbinden van de overeenkomst kan leiden tot een 

terugvordering van de terugbetaalde licentiekost door de stad. 

 

Artikel 6 : inwerkingtreding 

 

Dit reglement treedt in werking vanaf 01.11.2020 en is geldig voor alle aanvragen vanaf 

die datum en tot uitputting van het vooropgestelde budget in de meerjarenplanning van 

de stad, meerjarenplanning die voorziet in de terugbetaling van de eerste 30 

handelszaken die intekenen. 
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Artikel 2:  

Dit besluit zal worden bekendgemaakt overeenkomstig art. 286 DLB en treedt in werking 

op 01.11.2020. 

 

De toezichthoudende overheid zal op dezelfde dag van de bekendmaking overeenkomstig 

artikel 330 van het DLB op de hoogte worden gebracht van de bekendmaking. 

 

3. Kosteloze overdracht van grond in de verkaveling “Vlietehof” aan de stad 

Harelbeke. Goedkeuren ontwerpakte. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De BVBA Mi Casa realiseerde op grond van de heer en mevrouw Vandaele-Vanhoutte 

langs de Vlietestraat een verkaveling van 7 loten, thans gekend als Vlietehof. Het betreft 

de goedgekeurde en ondertussen gerealiseerde verkaveling nr. 14/09. 

 

Volgens de verkavelingsvoorschriften en het hierna vermeld contract van 2015 moet de 

eigenaar van de grond waarop openbaar domein wordt aangelegd, deze kosteloos 

overdragen aan de stad. De openbare wegenis en het openbaar groen dat wordt 

overgeheveld naar het openbaar domein, is aangeduid op het overdrachtsplan van 

02.12.2015 van studiebureau Geomex met maatschappelijke zetel te Staden.  

 

Het betreft de grondoverdracht van het perceel kadastraal gekend als vijfde afdeling, 

sectie B, 799K4, met een oppervlakte van 538 m².  

 

De overdracht naar de stad gebeurt vrij en onbelast en omwille van openbaar nut, 

namelijk ter inlijving in het openbaar stadsdomein. Deze overdracht is voorzien in het 

verkavelingscontract van 18.06.2015, meer bepaald onder art.2 ‘grondafstand’ waarbij 

verkavelaar BVBA Mi Casa als volmachthouder zich engageerde om het toekomstig 

openbaar domein uit diens verkavelingsvergunning 14/09 van 16.06.2015 naar het 

stadspatrimonium over te hevelen. Alle infrastructuurwerken en groen werden definitief 

opgeleverd zodat de overdracht kan plaats vinden. 

 

Aan de gemeenteraad wordt het ontwerp van akte van kosteloze overdracht van 

onroerend goed (opgemaakt door notaris Martine Vandemaele te Dentergem, in opdracht 

en voor rekening van de overdrager de heer en mevrouw Vandaele-Vanhoutte en met 

tussenkomst van de BVBA Mi Casa) ter goedkeuring voorgelegd. De grondoverdracht is 

zonder kosten voor de stad. 

 

Op de door OVAM afgeleverde bodemattesten van 24 juni 2020 is volgende formule 

vermeld: “Deze grond is niet opgenomen in het grondeninformatieregister.”  

 

Er wordt aan de gemeenteraad voorgesteld goedkeuring te verlenen aan voormelde 

ontwerpakte. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur in het bijzonder artikel 41, 11°. 

- De decreten en uitvoeringsbesluiten houdende de organisatie van de Ruimtelijke 

Ordening. 

  



 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Goedkeuring wordt verleend om de onroerende goederen, voorwerp van onderhavige 

beraadslaging, ten openbare nutte en tegen de in het ontwerp van akte aangegeven 

voorwaarden kosteloos te verwerven. 

 

Artikel 2: 

 

De vertegenwoordigers van de stad Harelbeke worden volmacht verleend om de 

authentieke akte namens de stad Harelbeke te ondertekenen.  

 

Artikel 3:  

 

Het college wordt gelast de vereiste administratieve formaliteiten te vervullen. 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

4. Geschil over het uitzetten van voetweg 31 met een landmeterskantoor.  

Goedkeuren dading. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Op 04.06.2019 besliste het college een bedrag van 6.098, 40 euro inclusief BTW terug te 

vorderen van BVBA landmetersburo Deloof.  Deze som vertegenwoordigt de kost van de 

tweede uitzetting van de verlegging en heraanleg van voetweg 31 te Hulste tussen de 

Wante- en Hazenstraat.  De tweede uitzetting was naar de mening van de stad het 

gevolg van een fout van Landmeterskantoor Deloof.  De beslissing van 04.06.2019 werd 

bij brief van 13.06.2019 aan tegenpartij toegestuurd. 

 

BVBA Landmetersburo Deloof betwist bij brief van 26.06.2019 een fout te hebben gemaakt 

en betwist dus dit bedrag te moeten betalen.  Tevens is Landmetersburo Deloof van mening 

dat er nog ereloon (1.083,75 euro te vermeerderen met de BTW) moet worden betaald.   

 

2. 

 

Op 22.08.2019 was er overleg tussen de stad (vertegenwoordigd door ambtenaren van de 

dienst grondgebiedszaken) en de raadsman van BVBA landmetersburo Deloof 

(vertegenwoordigd door mr. Kristin Dewever, advocaat te Wakken).  Tegenpartij is bereid 

om de helft van de kosten van de tweede uitzetting, bepaald op 2.500 euro te betalen.  

Tevens claimt tegenpartij nog een ereloon van 1.083,75 euro te vermeerderen met de BTW 

(hetzij 1.311,34 euro). 

 



3. 

 

Gelet op het bestaande geschil is iedere minnelijke beëindiging van dit geschil een dading 

die tot de niet delegeerbare bevoegdheden van de gemeenteraad behoort (art. 41 tweede 

lid, 17° van he decreet lokaal bestuur, DLB). 

 

4. 

 

Op basis van de gegevens bekomen van de dienst grondgebiedszaken heeft de juridische 

dienst van de stad een ontwerp van dadingsovereenkomst opgesteld, voor te leggen aan 

tegenpartij en naderhand – na aanvaarding – aan de gemeenteraad.  Dit ontwerp werd 

aan het college voorgelegd op 01.10.2019. 

 

In dit ontwerp werd het hiernavolgende overeengekomen tot slot van alle rekeningen 

tussen partijen: 

 

- De stad Harelbeke vordert van Landmetersburo Deloof niet langer 6.098,40 euro 

incl. BTW voor de tweede uitzetting. 

- Landmetersburo Deloof betaalt, als tussenkomst in de kosten van deze tweede 

uitzetting een bedrag van 2.500 euro aan de stad, zonder dat op dit bedrag BTW is 

verschuldigd. 

- Landmetersburo eist niet langer een bedrag van 1.083,75 euro te vermeerderen 

met de BTW voor geleverde prestaties, maar vermindert dit bedrag tot de helft nl. 

541,87 euro te vermeerderen met de BTW hetzij 656,66 euro. 

- Bijgevolg komen partijen overeen dat Landmetersburo Deloof tot slot van alle 

rekeningen 1.843,34 euro zal betalen aan de stad (hetzij 2.500 euro – 656,66 

euro). 

Gezien tegenpartij bereid was tussen te komen in de helft van de tweede uitzetting, werd 

Landmetersburo Deloof voorgesteld ook de helft van haar ereloonnota te laten vallen.  Deze 

bevat immers ook prestaties voortvloeiend uit de vastgestelde problemen. 

 

5. 

 

Bij brief van 18.12.2019 verklaarde tegenpartij zich niet akkoord met een 50/50 verdeling 

van de ereloonnota, omdat zulks op 22.08.2019 niet aldus werd besproken. 

 

Bij brief van 06.01.2020 werd door de stad nog voorgesteld om een bedrag van 367,50 

euro te laten vallen. 

 

Tegenpartij weigerde dat echter ook bij mail van 07.01.2020. 

 

6. 

 

Onder voorbehoud van alle rechten, zonder enige afstand en zonder enige nadelige 

erkentenis en onder voorbehoud van de eindbeslissing van de gemeenteraad en bestuurlijk 

toezicht achtte het college het op proceseconomische gronden aangewezen principieel 

akkoord te gaan met een dading waarbij de ereloon van tegenpartij niet wordt verminderd 

en zodoende het bedrag van 1.083,75 euro plus BTW (hetzij 1.311,34 euro) integraal wordt 

betaald, zodat dit dossier aldus aan de gemeenteraad kan worden voorgelegd. 

 

Aldus zal tegenpartij nog een bedrag van 1.188,66 euro aan de stad dienen te betalen 

(2.500 euro  - 1.311,34 euro). 

 

7. 

 



De gemeenteraad sluit zich bij de analyse en beoordeling van het college aan.  Het beperkte 

verschil kan geen procedure verantwoorden, zeker indien men weet dat deze procedure 

ongetwijfeld een expertise zal noodzaken en gezien de gebruikelijke risico’s bij procedure. 

 

8. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 41 lid 2, 17°. 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Keurt het voorgelegde ontwerp van dadingsovereenkomst goed onder voorbehoud van 

bestuurlijk toezicht luidend als volgt: 

 

DADINGSOVEREENKOMST 

 

Tussen 

 

1. De stad Harelbeke, ingeschreven in de Kruispuntbank van Ondernemingen 

onder het nummer 0207.492.502, ingevolge en in uitvoering van een beslissing van de 

gemeenteraad van                               , vertegenwoordigd door mevr. Rita Beyaert, 

voorzitter van de gemeenteraad en de heer Carlo Daelman, algemeen directeur van de 

stad Harelbeke, handelend in naam en voor rekening van de stad overeenkomstig art. 279 

par. 1 tweede lid van het decreet lokaal bestuur(DLB) met zetel te 8530 Harelbeke, aan 

de Marktstraat 29, 

 

en 

 

2. BVBA Landmetersburo Deloof, ingeschreven in de Kruispuntbank van 

Ondernemingen onder het nummer 0806.845.109, waarvan de vennootschapszetel 

gevestigd is te 8770 Ingelmunster, aan de Meulebekestraat 124, alhier vertegenwoordigd 

door                                                                           die verklaart gerechtigd te zijn de 

voormelde vennootschap te binden. 

 

 

I. WORDT UITEENGEZET WAT VOLGT : 

 

I.1. Voorwerp van de dading 

 

 

BVBA Landmetersburo Deloof werd bij beslissing van het college van burgemeester en 

schepenen van 20.12.2016 de opdracht “Raamcontract landmeter 2017 – 2018 – 2019” 

tegen de eenheidsprijzen van de ingediende offerte toegewezen. 

 

In uitvoering van deze opdracht werd aan Landmetersburo Deloof gevraagd voetweg 31  

te Hulste tussen de Wante- en Hazenstraat in het kader van de verlegging en heraanleg 

uit te zetten. 

 



Deze overeenkomst heeft tot voorwerp het geschil dat tussen partijen stad Harelbeke en 

BVBA Landmetersburo Deloof is gerezen inzake het uitzetten van de te verleggen en her 

aan te leggen voetweg 31  te Hulste tussen de Wante- en Hazenstraat. 

 

Aannemer Verhoeve, aan wie de werken voor de verlegging en heraanleg was gegund, 

factureerde op 20.05.2019 twee maal het uitgraven van de koffer, eenmaal volgens een 

verkeerde uitzetting en een maal volgens een juiste uitzetting. 

 

De kost per uitgraving bedraagt 5.040 euro excl. BTW (6.098,40 euro incl. BTW). 

 

De stad Harelbeke – die van oordeel is dat Landmetersburo Deloof een fout maakte -

vorderde bij brief van 13.06.2019 aansluitend aan een collegebeslissing van 04.06.2019 

van BVBA Landmetersburo Deloof betaling van het voormelde bedrag van 6.098,40 euro 

incl. BTW.   BVBA Landmetersburo Deloof betwist een fout te hebben gemaakt en betwist 

dus dit bedrag te moeten betalen.  Tevens is Landmetersburo Deloof van mening dat er 

nog ereloon moet worden betaald.  De stad betwist het bedrag daarvan, gelet op de door 

de stad aangenomen fout in hoofde van Landmetersburo Deloof. 

 

Huidige overeenkomst wil het aldus ontstaan geschil tussen partijen, met inbegrip van de 

kwestie van het ereloon van BVBA Landmetersburo Deloof, ineens regelen en alle 

betwistingen definitief afsluiten.  

 

I.2.   Verduidelijking van de standpunten van partijen 

 

I.2.1.   Stad Harelbeke 

 

Aannemer Verhoeve startte met het uitgraven van de koffer voor het her aan te leggen 

tracé voetweg 31 volgens de uitzetting door landmetersburo Deloof ter plaatse. 

 

De aanpalende landbouwers waren niet akkoord met dit tracé.  Betrokkenen betwisten dat 

zulks volgens de gekende eigendomsstructuur zou zijn gebeurd. 

 

Aannemer Verhoeve werd door de betrokken eigenaars gevraagd de werken stil te leggen. 

 

De stad was er van overtuigd dat de landbouwers niet goed op de hoogte waren van de 

eigendomsgrenzen en vroeg op 16.05.2018 landmeter Verbeure, die het eigenaarsplan in 

autocad had opgemaakt, ter plaatse om duiding te geven over de eigendomssituatie. 

 

Op 16.05.2018 werd vastgesteld dat de uitzetting door landmetersburo Deloof naar de 

mening van de stad foutief was, gezien deze afwijkend was van het plan van landmeter 

Verbeure met een verschil van 1,5 m.   

 

Na controle van een aantal punten werd het volledige tracé opnieuw uitgezet.  

Landmetersburo Deloof werd hiervan op 16.05.2018 per mail op de hoogte gebracht. 

 

Op 01.06.2018 werd een proces-verbaal van ingebrekestelling opgesteld door het 

departementshoofd grondgebiedszaken van de stad Harelbeke, de heer Karel Bauters. 

 

Op 08.06.2018 volgde een gesprek op het stadhuis met landmeters Deloof en Verbeure 

naar aanleiding van de problematiek. 

 

Het college van burgemeester en schepenen nam op 19.06.2018 kennis van de op 

08.06.2018 bereikte consensus tussen de 2 betrokken landmeters Deloof en Verbeure en 

het stadsbestuur inzake het naar de mening van de stad verkeerlijk uitzetten van het her 

aan te leggen tracé voetweg 31 te Hulste. 

 



Op 05.09.2018 werd een verklaring ondertekend door landmeters Deloof en Verbuere en 

een derde onafhankelijke landmeter Callens waaruit naar de mening van de stad blijkt dat 

landmeter Deloof een stoffelijke misslag beging door het verkeerdelijk uitzetten van het 

aan te leggen tracé. 

 

Het college van burgemeester en schepenen besliste op 04.06.2019 de kosten voor de 

tweede uitgraving ten belope van 6.098,40 euro incl. BTW terug te vorderen van 

landmetersburo Deloof.  Landmetersburo Deloof werd daartoe bij brief van 13.06.2019 

aangeschreven. 

 

De stad stelt nog geen factuur voor de gepresteerde diensten van Landmetersbuo Deloof 

ten belope van 1.083,75 euro (te vermeerderen met de BTW) te hebben ontvangen en 

betwist, gezien het voorgaande, dit bedrag te zijn verschuldigd. 

 

I.2.2.   BVBA Landmetersburo Deloof 

 

Landmetersburo Deloof stelde mr. Aniek Van de Velde aan als raadsman. 

 

In een brief van 26.06.2019 stelt BVBA landmetersburo Deloof dat de uitzetting van de 

koffer van de weg is gebeurd op basis van een plan van landmeter Verbuere én dit plan 

door de stad aan landmetersburo Deloof werd overgemaakt. 

 

Landmetersburo Deloof stelt dat de uitzetting gebeurde in overeenstemming met het 

genoemde plan en aan de hand van vaste punten die identiek zijn als deze in het plan 

Verbuere (nl. Wantestraat 9 en 11). 

 

Verder stelt het landmetersburo dat het plan Verbeure naderhand op een niet voor de hand 

liggende en niet voorafgaandelijk meegedeelde wijze wordt geïnterpreteerd. 

 

De raadsman laat namens zijn cliënte weten behoudens vergissing het aangehaalde 

proces-verbaal van ingebrekestelling niet te hebben ontvangen en in de verklaring van 

05.09.2018 geen fout te hebben erkend. 

 

Wat het gevorderde bedrag van 6.098,40 euro incl. BTW betreft laat de raadsman 

opmerken dat er van dit bedrag geen detail wordt meegedeeld en op een schadvergoeding 

geen BTW zou verschuldigd zijn. 

 

Tot slot stelde Landmetersburo Deloof in de brief van 26.06.2019 nog niet vergoed te zijn 

voor de gepresteerde diensten ten belope van 1.083,75 euro te vermeerderen met de BTW.  

Landmetersburo Deloof verlangt betaling van dit bedrag. 

 

II.   Wederzijdse toegevingen en overeenkomst tot slot van alle rekeningen 

 

II.1. Na wederzijdse toegevingen tussen partijen, zonder erkenning van aanspeakelijkheid 

noch van de één noch van de ander, wordt het hiernavolgende overeengekomen tot slot 

van alle rekeningen tussen partijen. 

 

De stad Harelbeke vordert van Landmetersburo Deloof niet langer 6.098,40 euro incl. BTW 

voor de tweede uitzetting. 

 

Landmetersburo Deloof betaalt, als tussenkomst in de kosten van deze tweede uitzetting 

een bedrag van 2.500 euro aan de stad, zonder dat op dit bedrag BTW is verschuldigd. 

 

Landmetersburo Deloof is ermee akkoord dat het voormelde bedrag van 1.083,75 euro, 

vermeerderd met 21 % BTW, hetzij in totaal 1.311,34 euro wordt gecompenseerd met het 

bedrag van 2.500 euro te betalen aan de stad. 

 



Bijgevolg komen partijen overeen dat Landmetersburo Deloof tot slot van alle rekeningen 

1.188,66 euro zal betalen aan de stad (hetzij 2.500 euro – 1.311,34 euro). 

 

II.2. Mits uitvoering van huidige overeenkomst verklaren partijen dat zij niets meer van 

elkaar te vorderen noch iets te betwisten hebben, en dat zij, integendeel, onvoorwaardelijk 

en onherroepelijk verzaken aan elk recht of vordering, die zij jegens elkaar hebben laten 

gelden of nog zouden kunnen laten gelden. 

 

II.3. Deze overeenkomst heeft het karakter van een dading in de zin van artikel 2044 e.v. 

B.W. 

 

II.4. Deze overeenkomst is onderworpen aan het Belgisch recht.  

 

Enkel de ratione summae bevoegde rechtbanken van het arrondissement West-

Vlaanderen, afdeling Kortrijk zijn bevoegd om geschillen te behandelen betreffende de 

huidige dading. 

 

II.5. Partijen komen overeen dat deze overeenkomst van de kant van de stad Harelbeke 

wordt aangegaan onder ontbindende voorwaarde van het nemen van een maatregel van 

bestuuurlijk toezicht door de bevoegde overheid. 

 

Overeengekomen te Harelbeke op                                                 . 

 

Opgemaakt in twee exemplaren waarbij elke partij verklaart een exemplaar te hebben 

ontvangen.  

 

(handtekeningen telkens laten voorafgaan door de handgeschreven vermelding ‘gelezen 

en goedgekeurd’) 

 

 

BVBA Landmetersburo Deloof,                    STAD HARELBEKE,  

 

 

Vertegenwoordigd door                              Vertegenwoordigd door  

…(naam en hoedanigheid)…                        mevr. Rita Beyaert, voorzitter gemeenteraad 

                                                                                   

 

                                                                De heer Carlo Daelman, algemeen directeur 

  



5. Politiebesluiten van de burgemeester dd 25.07.2020 en 28.07.2020, 

31.07.2020, 08.08.2020 en 31.08.2020 (aanpassing besluit van 

31.07.2020), in het kader van bijkomende maatregelen ter preventie van 

de verspreiding van het coronavirus (covid 19) en betreffende het 

bepalen van plaatsen en straten waar een mondmaskerverplichting geldt 

in de strijd tegen het corona-virus en het afgelasten van bepaalde 

evenementen. Bekrachtiging. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Op 25.07.2020 heeft de burgemeester bij toepassing van art. 134 van de nieuwe 

gemeentewet (NGW) bij wijze van politieverordening als volgt beslist: 

 

“De burgemeester beslist dat ter vrijwaring van de openbare veiligheid en 

gezondheid in het licht van de COVID-19 pandemie het dragen van een 

mondmasker verplicht is in volgende straten en/of private of publieke druk 

bezochte plaatsen: 

 

−  op parkings van grootwarenhuizen, baanwinkels en winkelgebied 

Gentsesteenweg Harelbeke (tussen de Wolvenstraat en N36). 

−  voor alle publiek op sport- en speelterreinen en in openbare parken. 

en dit voor zolang de maatregelen tegen de verdere verspreiding van het COVID-19 

virus, genomen door de federale overheid, gehandhaafd blijven.” 

 

Op 28.07.2020 heeft de burgemeester bij toepassing van art. 134 van de nieuwe 

gemeentewet (NGW) bij wijze van politieverordening als volgt beslist: 

 

De burgemeester beslist dat ter vrijwaring van de openbare veiligheid en gezondheid in 

het licht van de COVID-19 pandemie het dragen van een mondmasker verplicht is in 

volgende straten en/of  private of publieke druk bezochte plaatsen: 

- op parkings van grootwarenhuizen, baanwinkels en winkelgebied Gentsesteenweg 

Harelbeke (tussen de Wolvenstraat en N36).   

- voor alle publiek op sport- en speelterreinen en in openbare parken. 

 

Op volgende plaatsen van het provinciaal domein De Gavers: 

- De parkings, 

- De grote toegangsweg; 

- De zwemzone; 

- De hondenweide; 

- De speelterreinen 

 

en dit voor zolang de maatregelen tegen de verdere verspreiding van het COVID-19 

virus, genomen door de federale overheid, gehandhaafd blijven.  

 

Op 08.08.2020 werd de beslissing van de burgemeester 28.07 verder uitgebreid als 

volgt: 

 

  



Op volgende plaatsen van het provinciaal domein De Gavers: 

- De parkings, 

- De grote toegangsweg; 

- De hondenweide; 

- Voor alle publiek op sport- en speelterreinen 

- De zwemzone: hier geldt mondmaskerplicht in de zwemzone tenzij men in zijn 

bubbel zit of als men in water is of van zijn bubbel rechtstreeks naar het water 

stapt 

 

Op 31.07.2020 heeft de burgemeester bij toepassing van art. 134 van de nieuwe 

gemeentewet (NGW) bij wijze van politieverordening beslist om de volgende kermissen en 

activiteiten gelinkt aan de kermissen niet te laten doorgaan: 

 

- Kermis Stasegem (28.08 – 01.09.2020): 

 

• pop-up bar chiro en Scouts Stasegem in de Speltstraat 

• Souper Chiro en scouts op de speelplaats van de Zuiderkouter – 200 aanwezigen: 

is weliswaar besloten en met inschrijvingen, maar wordt niet verzorgd door een 

professionele cateraar waardoor niet gegarandeerd en gecontroleerd kan worden 

of dit gebeurt volgen het horecaprotocol ter bestrijding van het Covid-19 virus.   

• Foor kermis Stasegem 

• Uitgebreide terrassen op de rijweg tijdens het kermisweekend. Enkel de 

terrasuitbreiding in functie van Corona blijft toegestaan. 

• Alle evenementen en activiteiten gelieerd aan het kermisweekend, die niet 

besloten zijn, waar geen vooraf registratie van publiek of deelnemers is en waar 

een risico op samenscholing zonder social distancing ontstaat 

 

- Kermis Hulste (04.08 – 08.09.2020) 

 

• Foor kermis Hulste 

• Optredens kermiscomité Hulste 

• Kunst in Hulste in de Rijstpekker 

• Wielerwedstrijden vzw Sportvereniging Hulste 

• Uitgebreide terrassen op de rijweg tijdens het kermisweekend. Enkel de 

terrasuitbreiding in functie van Corona blijft toegestaan. 

• Alle evenementen en activiteiten gelieerd aan het kermisweekend, die niet 

besloten zijn, waar geen vooraf registratie van publiek of deelnemers is en waar 

een risico op samenscholing zonder social distancing ontstaat 

 

- Kermis Harelbeke (18.09 -21.09.2020) 

 

• Foor kermis Harelbeke 

• Rommelmarkt kermis Harelbeke  

• Motorrun Friday Freeday  

• Uitgebreide terrassen op de rijweg tijdens het kermisweekend. Enkel de 

terrasuitbreiding in functie van Corona blijft toegestaan. 

• Alle evenementen en activiteiten gelieerd aan het kermisweekend, die niet 

besloten zijn, waar geen vooraf registratie van publiek of deelnemers is en waar 

een risico op samenscholing zonder social distancing ontstaat 

 

De concerten naar aanleiding van Harelbeke Kermis, in een besloten omgeving, met 

vooraf-inschrijving en registratie kunnen wel blijven doorgaan. 



 

Op 31.08.2020 besliste de burgemeester zijn beslissing van 31.07 om de kermissen van 

Stasegem, Hulste en Harelbeke en een aantal eraan gelinkte activiteiten niet te laten 

doorgaan te herzien in die zin dat het foorgedeelte van Harelbeke Kermis alsnog 

doorgang kan vinden op de parking van het stedelijk Forestiersstadion van 18.09.2020 

tot en met 20.09.2020 op de in de beslissing beschreven wijze en binnen de hiervoor 

aangegeven uren en mits het volgen van het kermisprotocol. 

 

Deze politieverordeningen zijn uitgebreid gemotiveerd met verwijzing naar de heersende 

coronacrisis, de dringende aanbevelingen in dat verband én in artikel 21bis van het 

Ministerieel besluit van 24.07.2020 houdende wijziging van het ministerieel besluit 

van 30.06.2020 houdende dringende maatregelen om de verspreiding van het 

coronavirus COVID-19 te beperken, MB dat ook dwingende bepalingen oplegt. 

 

2.  

 

De gemeenten in het algemeen (zie art. 135 par. 2 van de Nieuwe Gemeentewet (NGW), 

inzonderheid art. 135 par. 2, 5° NGW wat de openbare gezondheid betreft) en de 

burgemeester in het bijzonder dienen in te staan voor de handhaving voor de openbare 

rust, de openbare orde en de openbare veiligheid.  Tot de openbare orde en de openbare  

veiligheid behoort, blijkens het aangehaalde artikel art. 135 par. 2, 5° NGW, ook de 

openbare gezondheid 

 

Blijkens artikel 134 par. 1 van de Nieuwe Gemeentewet kan de burgemeester in geval van 

oproer, kwaadwillige samenscholing, ernstige stoornis van de openbare rust of iedere 

andere onvoorziene gebeurtenis politieverordeningen maken indien het geringste uitstel 

gevaar of schade zou kunnen opleveren voor de inwoners. 

Indien de burgemeester van deze bevoegdheid gebruik maakt moet hij de redenen 

opgeven op grond waarvan hij heeft gemeend zich niet tot de gemeenteraad te moeten 

wenden. 

Dergelijke verordeningen van de burgemeester vervallen indien ze niet in eerstvolgende 

gemeenteraad worden bekrachtigd tenzij de situatie, wanneer de gemeenteraad 

samenkomt, voorbij zou zijn.  In dit laatste geval moet de burgemeester kennis geven van 

de politieverordening aan de gemeenteraad in eerstvolgende zitting. 

 

3. 

 

De gemeenteraad heeft kennis genomen van de onder 1 aangehaalde politieverordeningen. 

 

Ingevolge het aangehaalde artikel 134 par. 1 moet, indien de situatie die de burgemeester 

heeft geregeld nog niet voorbij is, de politieverordening van de burgemeester aangehaald 

onder 1 hiervoor ter bekrachtiging worden voorgelegd.  De gemeenteraad moet deze 

politieverordening in eerstvolgende zitting bekrachtigen, anders vervalt ze dadelijk.  Is de 

situatie al voorbij, dan moet de gemeenteraad enkel kennisnemen. 

 

In de motivering van zijn verordening van 25.07.2020, 28.07.2020 08.08.2020 en 

31.07.2020 heeft de burgemeester op een afdoende en duidelijke wijze aangegeven hoe 

de voorwaarden om de onder 1 aangegeven beslissing te nemen zijn voldaan. 

 

De gemeenteraad sluit zich formeel aan bij deze motivering die voor zoveel als nodig en 

gezien vanuit de positie van de gemeenteraad als hernomen moet worden beschouwd. 

 

4. 

 

De gemeenteraad is bevoegd op grond van art. 134 par. 1 NGW. 

 

5. 



 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale bepalingen: 

 

- artikel 119bis en 134 par. 1 en 135 par. 2 van de Nieuwe Gemeentewet; 

- de wet van 24.06.2013 betreffende de wet van gemeentelijke administratieve 

sancties; 

- het  decreet lokaal bestuur inzonderheid en zonder zich daartoe te willen beperken 

artikel 279 par. 2, 285, 286 en 330. 

 

Om deze redenen; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

De gemeenteraad bekrachtigt de volgende politieverordeningen van de burgemeester. 

 

25.07.2020 

 

De burgemeester beslist dat ter vrijwaring van de openbare veiligheid en 

gezondheid in het licht van de COVID-19 pandemie het dragen van een 

mondmasker verplicht is in volgende straten en/of private of publieke druk 

bezochte plaatsen: 

 

−  op parkings van grootwarenhuizen, baanwinkels en winkelgebied 

Gentsesteenweg Harelbeke (tussen de Wolvenstraat en N36). 

−  voor alle publiek op sport- en speelterreinen en in openbare parken. 

en dit voor zolang de maatregelen tegen de verdere verspreiding van het COVID-19 

virus, genomen door de federale overheid, gehandhaafd blijven. 

 

28.07.2020  

 

De burgemeester beslist dat ter vrijwaring van de openbare veiligheid en gezondheid in 

het licht van de COVID-19 pandemie het dragen van een mondmasker verplicht is in 

volgende straten en/of  private of publieke druk bezochte plaatsen: 

- op parkings van grootwarenhuizen, baanwinkels en winkelgebied Gentsesteenweg 

Harelbeke (tussen de Wolvenstraat en N36).   

- voor alle publiek op sport- en speelterreinen en in openbare parken. 

 

Op volgende plaatsen van het provinciaal domein De Gavers: 

- De parkings, 

- De grote toegangsweg; 

- De zwemzone; 

- De hondenweide; 

- De speelterreinen 

 

en dit voor zolang de maatregelen tegen de verdere verspreiding van het COVID-19 

virus, genomen door de federale overheid, gehandhaafd blijven.  

  



 

08.08.2020  

 

de beslissing van de burgemeester 28.07 werd verder uitgebreid als volgt: 

 

Op volgende plaatsen van het provinciaal domein De Gavers: 

- De parkings, 

- De grote toegangsweg; 

- De hondenweide; 

- Voor alle publiek op sport- en speelterreinen 

- De zwemzone: hier geldt mondmaskerplicht in de zwemzone tenzij men in zijn 

bubbel zit of als men in water is of van zijn bubbel rechtstreeks naar het water 

stapt 

 

Op 31.07.2020 heeft de burgemeester bij toepassing van art. 134 van de nieuwe 

gemeentewet (NGW) bij wijze van politieverordening beslist om de volgende kermissen en 

activiteiten gelinkt aan de kermissen niet te laten doorgaan: 

 

- Kermis Stasegem (28.08 – 01.09.2020): 

 

• pop-up bar chiro en Scouts Stasegem in de Speltstraat 

• Souper Chiro en scouts op de speelplaats van de Zuiderkouter – 200 aanwezigen: 

is weliswaar besloten en met inschrijvingen, maar wordt niet verzorgd door een 

professionele cateraar waardoor niet gegarandeerd en gecontroleerd kan worden 

of dit gebeurt volgen het horecaprotocol ter bestrijding van het Covid-19 virus.   

• Foor kermis Stasegem 

• Uitgebreide terrassen op de rijweg tijdens het kermisweekend. Enkel de 

terrasuitbreiding in functie van Corona blijft toegestaan. 

• Alle evenementen en activiteiten gelieerd aan het kermisweekend, die niet 

besloten zijn, waar geen vooraf registratie van publiek of deelnemers is en waar 

een risico op samenscholing zonder social distancing ontstaat 

 

- Kermis Hulste (04.08 – 08.09.2020) 

 

• Foor kermis Hulste 

• Optredens kermiscomité Hulste 

• Kunst in Hulste in de Rijstpekker 

• Wielerwedstrijden vzw Sportvereniging Hulste 

• Uitgebreide terrassen op de rijweg tijdens het kermisweekend. Enkel de 

terrasuitbreiding in functie van Corona blijft toegestaan. 

• Alle evenementen en activiteiten gelieerd aan het kermisweekend, die niet 

besloten zijn, waar geen vooraf registratie van publiek of deelnemers is en waar 

een risico op samenscholing zonder social distancing ontstaat 

 

- Kermis Harelbeke (18.09 -21.09.2020) 

 

• Foor kermis Harelbeke 

• Rommelmarkt kermis Harelbeke  

• Motorrun Friday Freeday  

• Uitgebreide terrassen op de rijweg tijdens het kermisweekend. Enkel de 

terrasuitbreiding in functie van Corona blijft toegestaan. 



• Alle evenementen en activiteiten gelieerd aan het kermisweekend, die niet 

besloten zijn, waar geen vooraf registratie van publiek of deelnemers is en waar 

een risico op samenscholing zonder social distancing ontstaat 

 

De concerten naar aanleiding van Harelbeke Kermis, in een besloten omgeving, met 

vooraf-inschrijving en registratie kunnen wel blijven doorgaan. 

 

Op 31.08.2020 besliste de burgemeester zijn beslissing van 31.07 om de kermissen van 

Stasegem, Hulste en Harelbeke en een aantal eraan gelinkte activiteiten niet te laten 

doorgaan te herzien in die zin dat het foorgedeelte van Harelbeke Kermis alsnog 

doorgang kan vinden op de parking van het stedelijk Forestiersstadion van 18.09.2020 

tot en met 20.09.2020 op de hiervoor beschreven wijze en binnen de hiervoor 

aangegeven uren en mits het volgen van het kermisprotocol. 

 

Deze politieverordeningen zijn uitgebreid gemotiveerd met verwijzing naar de heersende 

coronacrisis, de dringende aanbevelingen in dat verband én in artikel 21bis van het 

Ministerieel besluit van 24.07.2020 houdende wijziging van het ministerieel besluit 

van 30.06.2020 houdende dringende maatregelen om de verspreiding van het 

coronavirus COVID-19 te beperken, MB dat ook dwingende bepalingen oplegt. 

 

Artikel 2: 

 

Deze bekrachtiging zal onmiddellijk bekendgemaakt worden overeenkomstig artikel 286 

van het decreet lokaal bestuur (DLB) en treedt onmiddellijk in werking..   

 

De bekendmaking zal worden aangetekend in het register van de bekendmakingen vermeld 

in art. 288 van het DLB. 

 

Op hetzelfde ogenblik als de bekendmaking zal deze beslissing overeenkomstig art. 330 

van het DLB  worden meegedeeld aan de toezichthoudende overheid via het digitaal loket. 

 

Deze beslissing zal overeenkomstig art. 285 DLB ook worden opgenomen in de 

besluitenlijst van de burgemeester op de webtoepassing van de stad. 

 

Artikel 3: 

 

Van deze bekrachtiging zal kennis gegeven worden aan: 

 

- de lokale politie; 

- het parket van de procureur des Konings van West-Vlaanderen, afdeling Kortrijk; 

- de provinciegouverneur; 

- de deputatie van West- Vlaanderen; 

- de griffie van de politierechtbank West Vlaanderen afdeling Kortrijk 

- de griffie van de Rechtbank van West -Vlaanderen afdeling Kortrijk. 

  



 

Artikel 4: 

 

Tegen dit besluit kan door iedere belanghebbende per aangetekende brief een beroep tot 

nietigverklaring, al dan niet vergezeld van een beroep tot schorsing, worden ingesteld bij 

de afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van State, Wetenschapsstraat 33 te 1040 

Brussel, binnen een termijn van zestig dagen ingaande de dag nadat het besluit werd 

bekendgemaakt. Het verzoekschrift moet voldoen aan de voorwaarden gesteld door de 

gecoördineerde wetten van 12.01.1973 op de Raad van State en het besluit van de Regent 

van 23.08.1948 tot regeling van de rechtspleging voor de afdeling administratie van de 

Raad van State zoals van kracht.  Het beroep kan ook ingesteld worden via de elektronisch 

procedure via de website http://eproadmin.raadvst-consetat.be/. 

6. Politieverordening van de burgemeester van 01.09.2020 betreffende het 

verbieden van een Antiek-, eco- en rommelmarkt op 13.09.2020 en de 

erbij horende randactiviteiten in het kader van de strijd tegen het 

Corona-virus (Covid-19). Kennisname. 

 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 01.09.2020 besliste de burgemeester bij politieverordening de organisatie van een 

antiek-, eco- en rommelmarkt en de erbij horende randactiviteiten, aangevraagd voor 

13.09.2020 en gepland op de site van het Centrum voor volwassenenonderwijs CVO, 

Arendsstraat 66-68, 8530 Harelbeke te verbieden op de aangevraagde locatie of op enige 

andere openbare of private plaats in de stad Harelbeke en dit in het kader van de strijd 

tegen het Corona-virus (Covid-19) 

 

Blijkens artikel 134 par. 1 van de Nieuwe Gemeentewet vervallen dergelijke 

verordeningen van de burgemeester indien ze niet in eerstvolgende gemeenteraad 

worden bekrachtigd tenzij de situatie, wanneer de gemeenteraad samenkomt, voorbij 

zou zijn.  In dit laatste geval moet de burgemeester kennis geven van de 

politieverordening aan de gemeenteraad in eerstvolgende zitting, wat hier het geval is 

(zie DE SOMERE P. in DUJARDIN J. en SOMERS, W. (eds.), Recht in de gemeente, 

“Burgemeester bevoegdheden”, die Keure 2013, nr. 100). 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad neemt kennis van de politieverordening van de burgemeester van 

01.09.2020 betreffende het verbieden van een Antiek-, eco- en rommelmarkt op 

13.09.2020 en de erbij horende randactiviteiten in het kader van de strijd tegen het 

Corona-virus (Covid-19). 

  

http://eproadmin.raadvst-consetat.be/


DEPARTEMENT FINANCIËN 

7. Opvolgingsrapportering eerste semester 2020 m.b.t. de uitvoering van het 

meerjarenplan 2020-2025 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

De regelgeving bepaalt dat er minstens halfjaarlijks aan de gemeenteraad een 

opvolgingsrapportering van de prioritaire doelstellingen voorgelegd wordt.  

Het eerste opvolgingsrapport moet voor het einde van het derde kwartaal van het 

desbetreffende boekjaar voorgelegd worden en het tweede opvolgingsrapport (de 

jaarrekening) moet minstens voor het einde van het tweede kwartaal volgend op het 

desbetreffende boekjaar voorgelegd worden. 

 

De bedoeling van de decreetgever is om via de halfjaarlijkse opvolgingsrapportering de 

gemeenteraad een tussentijdse stand van zaken te geven over de prioritaire acties. In het 

voorliggende opvolgingsrapport (2de kwartaal 2020) wordt er over het volledige beleidsplan 

gerapporteerd, niet alleen over de prioritaire acties. 

 

Het stadsbestuur heeft sinds geruime tijd de traditie om frequenter te rapporteren aan de 

raad. Er wordt namelijk per kwartaal gerapporteerd binnen de gemeenteraads-commissies. 

In functie van de uitvoering van het MJP 2020-2025 werd de rapportering onlangs grondig 

vernieuwd. Het eerste kwartaalrapport ‘nieuwe stijl’ werd uitgebreid besproken op de 

raadscommissie van 07.07.2020.  

 

De voorgelegde opvolgingsrapportering per 30 juni 2020 werd reeds besproken op de 

raadscommissie Raadscommissie Management, Personeel, Financiën, Communicatie, 

Intergemeentelijke verzelfstandiging en ondernemen en bevat volgende elementen: 

1. Een stand van zaken van de acties en actieplannen van het meerjarenplan. 

2. Een overzicht van de geraamde en de gerealiseerde ontvangsten en uitgaven voor 

het lopende jaar. 

3. De wijzigingen in de assumpties die gekozen werden bij het recentste 

meerjarenplan. 

4. De wijzigingen in de financiële risico’s die opgenomen werden bij het recentste 

meerjarenplan. 

De halfjaarlijkse opvolgingsrapportering is ruimer dan een gewoon kwartaalrapport omdat 

eveneens de wijzigingen in de assumpties voor de ramingen bij het recentste 

meerjarenplan bevat alsook een evaluatie van de financiële risico’s bevat. 

 

3. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

- het decreet lokaal bestuur van 22.12.2017 (DLB), inzonderheid en zonder zich 

daartoe te willen beperken de artikelen 40, 41 en 263. 

- het Besluit van de Vlaamse Regering over de beleids- en beheerscyclus van de 

lokale en de provinciale besturen van 30.03.2018 (BBC-besluit), inzonderheid en 

zonder zich daartoe te willen beperken artikel 29. 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 



 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad neemt kennis van het opvolgingsrapport over het eerste semester van 

2020 

 

Artikel 2: 

 

Dit besluit zal worden bekendgemaakt overeenkomstig art. 285 §1 DLB. 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

8. Vragenkwartiertje. 

 

VARIA BIJ DE DAGORDEPUNTEN VAN DE GEMEENTERAAD 14 SEPTEMBER 2020 

 

 

Openbare zitting 

1 Gemeentelijk subsidiereglement kernversterkende premies.  Wijziging 

 

Tussenkomst raadslid Fleur De Buck: 

 

De reden van COVID 19 kan worden toegepast voor alle starters, alle bestaande 

handelaars en treft ons allemaal. Ik ben voorstander van de premies die op heden 

worden uitgereikt, maar om een extra stimulans te gaan invoeren enkel voor de starters 

van de 9 handelspanden op de Nieuwe Markt, vind ik discriminerend en inconsistent. 

Vandaar dat ik dit punt dan ook niet kan goedkeuren. 

 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

De detailhandel sector had het al voor de huidige situatie moeilijk. Voor de kleinhandel 

wordt het steeds moeilijker -en dat zal wellicht in de toekomst enkel maar versterkt 

worden- door de almacht van grote online spelers waarvan iedereen de namen kent. De 

lokale handel heeft echter ook haar plaats o.a. voor het persoonlijk contact, 

geïndividualiseerde dienstverlening, maatwerk, enz…. Laat ons hopen dat we hiermee 

ondernemers die overwegen zich op de Nieuwe Markt te vestigen, een duwtje in de rug 

kunnen geven want niemand in onze stad is gebaat bij een lege handelsplint in het hart 

van onze stad. We gaan die punten uiteraard goedkeuren. Waar we wel bedenkingen bij 

hebben – maar dat is een privégebeuren en uiteraard niet de bevoegdheid van het CBS- 

zijn de hoge huurprijzen voor de panden. 

 

Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

Op de gemeenteraad van 17 februari bespraken we de toekomstvisie lokale economie. 

Toen legden we vijf éxtra voorstellen op tafel om het plan aan te vullen en te 

perfectioneren. Zeker ook ter beleidsaanvulling voor de nieuwe panden op de markt in het 

winkelkerngebied. Jammer dat onze voorstellen hier op de gemeenteraad toen aan de kant 

werden geschoven.  

  



 

Nu zien we, en we zijn blij om die flexibiliteit, dat jullie wel bijsturingen doen. Een verhoging 

van de premies zit er niet in, maar nu zien we wel dat gekozen wordt om in dat eerste jaar 

handelshuur éxtra bij te springen. Er wordt dus flexibel omgesprongen met het voorziene 

budget, die 75.000 euro per jaar wordt nu meer naar voorgeschoven. Essentieel om het 

nieuwe marktcentrum een succesverhaal te laten worden.  

Ik sluit bovendien niet uit dat er nog extra maatregelen zullen nodig zijn. 

 

Reactie van schepen Kathleen Duchi: 

Ik wil alle fracties bedanken voor de steun bij dit punt. 

 

2 Subsidiereglement collectief webplatform.  Goedkeuring. 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

 

Wij zijn eigenlijk verwonderd dat dit punt nog op de gemeenteraad staat. Wij hoorden 

namelijk via het handelscomité dat dit niet zou doorgaan en afgevoerd werd? 

 

Reactie van schepen Kathleen Duchi: 

We willen bij de start ongeveer 15 deelnemers.  De Harelbeekse handelaars hebben nog 

de tijd tot 1 november om te reageren.  Dus we moeten nog even geduld oefenen. 

 

Reactie raadslid Patrick Claerhout: 

 

Betere communicatie naar het handelscomité toe is hier dus zeker nodig! Na de vele 

inspanningen van de stad, zeker in het kader van de digitale kadobon, moeten onze 

handelszaken ook eens in eigen boezem durven kijken dat ze hier niet willen (durven) aan 

meewerken 

 

VOORSTEL 

 

Wij leggen op tafel, om zeker te zijn dat er genoeg handelszaken intekenen op dit 

webplatform: 

 

Alle nieuwe handelszaken die in de 9 panden komen verplicht worden door onze stad om 

in te tekenen in dit nieuwe webplatform, dit (in ruil) gezien de nieuwe extra inspanningen 

die onze stad neemt i.f.v. de verhoogde tussenkomst in de eerste huur van de 9 nieuwe 

winkelpanden van de Nieuwe Markt. Dit resulteert automatisch in nieuw handelsbloed en 

de doelstelling van de bredere vertakking van dit webplatform. 

Graag hadden wij dit voorstel zien opgenomen in dit punt! 

 

Tussenkomst van raadslid Rik Vandenabeele: 

 

Ik heb gehoord dat local tomorrow, die firma waarmee we nu zouden moeten 

samenwerken, dat die failliet is.  Gelukkig met andere woorden dat we nog niet gestart 

zijn anders waren we al ons geld kwijt. 

 

Reactie van schepen Kathleen Duchi: 

Ik schrik van uw opmerking.  Nochtans is de zaak op zijn kredietwaardigheid 

gecontroleerd.  We controleren dit morgen opnieuw. 

 

Tussenkomst van raadslid Wouter Bouckaert: 

 

In het licht van wat we daarnet zeiden bij het vorige agendapunt hopen we dat dit mooi 

initiatief waar onze beleidswerker economie ook al veel tijd en energie in stopte van de 

grond mag komen en dat er voldoende deelnemers worden gevonden die willen deelnemen 

aan het webplatform. Zelf heb ik dan ook -hoewel het voor mijn bedrijf minder aan de orde 



is- de daad bij het woord gevoegd in de hoop het initiatief te ondersteunen. We keuren 

dan ook goed. Wel zou ik willen meegeven dat er blijkbaar bij de handelaren gemengde 

reacties zijn op het initiatief. 

 

Reactie van schepen Kathleen Duchi: 

 

De centrale website is basic.  Met één klik klik je door naar de website van de 

deelnemende handelszaken die nu al over een webshop beschikken.  Ik verneem dat 

voor sommige de financiële drempel vrij hoog is.  Hoe meer handelaars op 1 plaats, hoe 

meer kruisbestuiving je hebt. 

 

Patrick, ik vind je insteek een goed idee maar de winkels zijn op vandaag niet ingevuld 

en we weten niet of deze ingevuld zullen zijn tegen eind november. 

 

Reactie van Wout Patyn: 

 

Om alsnog te kunnen doorgaan stel ik voor om de overeenkomst, het artikel waar 

verwezen wordt naar de naam, te schrappen of dit goed te keuren onder voorbehoud. 

 

 

5 Politiebesluiten van de burgemeester dd 25.07.2020 en 28.07.2020, 

31.07.2020, 08.08.2020 en 31.08.2020 (aanpassing besluit van 

31.07.2020), in het kader van bijkomende maatregelen ter preventie van 

de verspreiding van het coronavirus (covid 19) en betreffende het bepalen 

van plaatsen en straten waar een mondmaskerverplichting geldt in de 

strijd tegen het corona-virus en het afgelasten van bepaalde evenementen. 

Bekrachtiging. 

 

Tussenkomst van raadslid André Vanassche: 

 

Wij steunen de maatregelen.  Ik wil niet anders dan die steunen in huidige tijden maar 

vind dat er toch een bepaalde vorm van gebrekkige communicatie of verkeerde uitleg 

gebeurd is.  Waarom in Hulste en Stasegem niks en in Harelbeke wel?  Dit is toch de 

perceptie die men in de deelgemeenten heeft. 

 

Tussenkomst raadslid Thomas Guillemyn: 

 

Ik heb vernomen dat de rommelmarkt die in Harelbeke zou plaatsvinden in Deerlijk 

plaats vindt.  Waarom in Deerlijk wel en in Harelbeke niet? 

 

Reactie van burgemeester Alain Top: 

 

Uw vraag Thomas is eigenlijk een vraag en antwoord op de vraag van André. 

Alles wordt al gecommuniceerd op Facebook door de initiatiefnemers maar er is zelf nog 

geen aanvraag dus ook nog geen goedkeuring.  Wat verenigingen of personen 

communiceren en op het internet zetten: daar ben ik niet verantwoordelijk voor. 

 

Voor wat betreft de vraag van André: Harelbeke Feest of Harelbeke kermis zoals het 

normaal bestaat gaat ook niet door.  De braderie gaat niet door.  Het feestcomité 

organiseert niks.  Er worden enkel een aantal intieme concerten georganiseerd door de 

stad zelf en door Ratrock waarbij vooraf inschrijven noodzakelijk is.  De plaatsen zijn 

gescheiden van elkaar.  Er is dus geen cumul van activiteiten.  Daarop staat de foor, op 

vraag van de foorkramers, op de parking van het Forestierstadion.  Ik denk dat de 

communicatiedienst dit allemaal correct gecommuniceerd heeft. 

  



 

Reactie van schepen Dominique Windels: 

 

Van in juni heb ik met alle feestcomités van Harelbeke samengezeten.  Geen enkel 

comité kon organiseren. Voor wat betreft Hulste was het duidelijk dat indien er verder 

negatieve evolutie was, het opletten zou zijn en dat we er ook voor moesten zorgen dat 

er geen cumul van activiteiten zou zijn op het dorpsplein.  Met andere woorden: niet op 

één plaats en tegelijkertijd kermis- of koersoptredens. Dat is de reden waarom Hulste 

niet kon doorgaan. Het alternatief voor Harelbeke is een reeks intieme concerten. De 

foor, de kermis gaat op vraag van de uitbaters door op het Forestiersstadion met 

voorwaarden.  Op een besloten manier, in en uit, telling van het aantal personen dat 

mag aanwezig zijn.  Ik heb de reacties die u nu ventileert uit Hulste ook gehoord.  Ik heb 

in diezelfde zin geantwoord.  Ik betreur sommige reacties van verenigingen uit Hulste. Bv 

een vereniging die niet wenste mee te werken aan de intieme concerten in Harelbeke als 

steward omdat er niks mogelijk was in Hulste en er wel iets mogelijk was in Harelbeke.  

Ik betreur dit. 

 

Er staat inderdaad een kermisfoor in Harelbeke maar waar de kramen staan is voor ieder 

kind ondergeschikt aan het feit dat er wel een foor staat. Dus eigenlijk kan je van elke 

deelgemeente naar de foor komen.  

 

Reactie van raadslid André Vanassche: 

Ik wil even mijn reactie verduidelijken. Een deel van de bewoners van Hulste en van 

Stasegem betreuren het dat er enkel een kermis in Harelbeke kon terwijl er hier toch ook 

geen kermis in Harelbeke is en dit stukje in de communicatie ontbrak. 

 

 

7 Opvolgingsrapportering eerste semester 2020 m.b.t. de uitvoering van het 

meerjarenplan 2020-2025 

 

Tussenkomst raadslid Wout Pattyn: 

 

Het is altijd interessant om zulke tussentijdse opvolgingsrapporten te zien. Zeker nu, want 

het is een raar jaar geweest omwille van de coronacrisis. De financiële impact is nog steeds 

moeilijk te becijferen. De toekomst zal hierover meer duidelijkheid over verschaffen. Maar 

ondertussen is duidelijk dat die impact niet positief zal zijn en stevig zal ingrijpen op de 

stadsbegroting (lagere algemene personenbelasting, minder subsidies van hogere 

overheden …). Dat betekent dat jullie zullen moeten bijsturen en keuzes moeten maken 

wat al dan niet nog uitgevoerd kan worden. Kortom, geen zaken die jullie zelf ook niet 

weten. 

 

Als ik zo het rapport bekijk dan valt me wel op dat al heel wat investeringen besteld zijn, 

maar nog maar weinig betaald wat duidt op een trage/late uitvoering. Er is namelijk voor 

circa 12.700.000 euro aan investeringen besteld, maar nog maar 2.750.000 euro zijn 

daarvan betaald. Dat is net iets meer dan 20%. Dat betekent dat ofwel: 

 

(1) Er nog heel wat zaken moeten uitgevoerd worden in het laatste kwartaal van 

2020. En dat hebben we ook gezien op straat. Het is namelijk zo dat onze 

stadsdiensten in het begin van het jaar plannen wat dan meer op het eind van 

het jaar moet uitgevoerd worden. Daardoor moeten heel wat werken uitgevoerd 

worden in een korte tijdspanne en dat zorgt ook voor meer hinder, zie bijv. ook 

alle wegenwerken begin september. Beter zou zijn om dit alles ook meer te 

spreiden en het hele jaar door te werken aan verschillende projecten. 

(2) Er nog heel wat plannen worden doorgeschoven naar volgend jaar wat dan ook 

weer zorgt voor budgetverschuivingen. Zo zien we dat op het terrein eigenlijk 



nog maar weinig is gerealiseerd. Ik denk bijvoorbeeld aan de verdubbeling van 

het budget aan fiets- en voetpaden.  

Dus het wordt misschien wel tijd op een tandje bij te steken. 

Afsluitend, als we kijken naar de autofinancieringsmarge, dan zien we dat de 

liquiditeitstoestand achteruitgaat naar het einde toe van de legislatuur. Dat is natuurlijk 

jammerlijk nieuws, en ergens ook wel niet onlogisch omwille van corona, maar blijvende 

aandacht zal noodzakelijk zijn om ervoor te zorgen dat onze stad financiële waakzaamheid 

blijft tonen. 

 

Tussenkomst raadslid Thomas Guillemyn: 

 

Dit is een mooi document met veel cijfers.  Dank u voor de voorbereiding maar ik wou 

het toch even hebben over de subsidies die te maken hebben met corona, die 

doorgestort worden vanuit de Vlaamse overheid.  Wat is de status van het potje voor 

sport, jeugd en cultuur? 

 

Reactie van schepen Kathleen Duchi: 

 

Wij hebben reeds een traditie van rapportering aan deze gemeenteraad.  We hebben 

geprobeerd op de best mogelijk manier gegevens waarover we beschikken beschikbaar 

te maken.  Ik geef het woord door aan de college van cultuur voor de uitleg over de 

extra subsidies. 

 

Tussenkomst van schepen Francis Pattyn: 

 

De beschikbare middelen kunnen verdeeld worden over 2 jaar.  Afgelopen dinsdag werd 

dit besproken in het college.  Indien nodig kan ik u deze nota bezorgen. Bedoeling is dat 

alle verenigingen een boost krijgen door 50 % extra subsidie te voorzien.  Wij 

ondersteunen ook onze verenigingen door extra investeringen in het Spoor oa voor airco 

en ventilatie.  We voorzien ondersteuning voor Harelbeke intiem waardoor de 

verenigingen die ons helpen te organiseren door die hulp een extra financiële 

ondersteuning krijgen.  We voorzien ook een aantal extra culturele activiteiten voor het 

einde van het jaar waar ook de verenigingen kunnen aan deelnemen of een centje 

bijverdienen op een coronaproof locatie.  Als er nog suggesties zijn, doe die gerust.  We 

zitten maandelijks samen om verdere evolutie van de besteding van die middelen te 

bespreken. 

 

Tussenkomst schepen Dominique Windels: 

 

Aanvullend: wij zitten 1 of 2 keer per maand samen met de diensthoofden.  We hebben 

nu in eerste ronde achter de rug.  Er is nog 160 000 euro te besteden, die we ook in 

2021 kunnen gebruiken om het coronaleed te ledigen.  Ik ga er immers vanuit dat de 

crisis nog niet over is.  Ik vraag aan de diensten om op een volgende raadscommissie 

een stand van zaken te brengen. 

 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

 

Ik sluit me aan bij Thomas Guillemyn. 

 

Tussenkomst raadslid Willy Vandemeulebroucke: 

 

Ik ben akkoord met Wouter en Thomas maar wat is de plaats van seniorenverenigingen 

in het verdelen van de subsidies? Ik merk dat zij uit de boot vallen.  Ik verwijs naar een 

discussie in de gemeenteraad van Tielt met als resultaat dat ook de seniorenverenigingen 

een stuk van de subsidies van de Vlaamse overheid kregen.  Kan dit verder bekeken 

worden? 



 

Reactie van raadslid Rosanne Mestdagh: 

 

Indien je als seniorenvereniging niet aangesloten bent bij de cultuurraad dan kan je geen 

subsidie krijgen. 

 

Reactie van schepen Francis Pattyn: 

 

Indien er van seniorenvereniging dingen komen die inpasbaar zijn in de Vlaamse regels, 

dan graag uw suggestie.  We staan daar zeker voor open. 

 

Tussenkomst schepen Lynn Callewaert: 

Het is nu inderdaad zo dat je ofwel subsidies krijgt van de Cultuurraad ofwel als 

seniorenvereniging. De Vlaamse middelen zijn bedoeld voor cultuur, jeugd en sport. Ik 

engageer me om samen met college schepen Francis Pattyn te bekijken hoe we een 

subsidie voor de seniorenverenigingen kunnen verantwoorden binnen de opgelegde 

Vlaamse voorwaarden.   

 

Reactie van Willy Vandemeulebroucke: 

 

Ik wil benadrukken dat het eigenlijk niet om de centen gaat wel om aandacht voor 

specifieke vragen van actieve seniorenverenigingen.  We vallen zo’n beetje tussen de 

plooien.  Ofwel gaat het allemaal naar jongerenverenigingen ofwel gaat de aandacht naar 

een betuttelende manier waarop senioren behandeld worden in rusthuizen en ik vraag 

ook aandacht voor de actieve senioren. 

 

VARIA 

 

1.Tussenkomst raadslid André Vanassche: 

 

Ik wil een opmerking maken over de gebrekkige signalisatie van de doodlopende straat. 

Als je van het Vlietehof, de Vlietestraat inrijdt, dan staat er geen verbodsteken om naar 

rechts te draaien terwijl de Vlietestraat éénrichtingsverkeer is.  Dit moet aangepast 

worden. 

 

Reactie van burgemeester Alain Top: 

 

Dit hoeft niet.  Als je inrijdt weet je immers dat je uit een éénrichtingsstraat komt.  Er 

bestaan nog dergelijke situaties.  Ik pleit ervoor om niet te veel verkeersborden te 

plaatsen waar het niet nodig is. 

 

Aanvulling van schepen Tijs Naert: 

 

De vraag Andre die je stelt is eigenlijk een opportuniteitsvraag die we misschien opnieuw 

kunnen bekijken. 

 

2.Tussenkomst raadslid Koen Opsomer: 

 

Ik zou graag de stavaza weten over het project van deelfietsen.  Is dit nu vlot verlopen?  

Is dit een succes of niet? Wat zijn de plannen voor de toekomst? 

 

3.Tussenkomst raadslid Cedric Van Den Bussche: 

In een Commissie grondgebiedzaken hebben wij opgevangen dat het de bedoeling is een 

Veilige fietsverbinding te maken van Hulste naar centrum Harelbeke.  

 

Deze weg zou via de Doornhoutsevoetweg vanaf Hulste/ Tivoli via de wijk Tramstatie en 

over de platsebeekevallei naar het stedelijk sportcentrum van Bavikhove gaan, dan via 



de nieuw aan te leggen site naar de Kervynstraat en zo via het jaagpad naar de Broelkaai 

waar men via de overleiebrug de vernieuwde markt kan bereiken.  

Waar wij echter een vragende partij naar zijn is om deze dan ook te voorzien van licht 

die los staat van het lichtplan dat nu van toepassing is in Harelbeke.  

Bij de Doornhoutsevoetweg zijn nu echter volglichten voorzien en graag hadden wij dit 

over het hele traject gezien.  

 

Het openbreken van site Bavikhove en de Kervynstraat staan nog op de planning dus dit 

kan makkelijk opgenomen worden in de plannen.  

Bij de verbintenis van de Kervynstraat via het jaagpad naar de Broelkaai is er op de dag 

van vandaag zelf niets van verlichting voorzien, zelf ook niet voor 23u30. Dit is nochtans 

een traject dat veel gebruikt wordt door mensen van Bavikhove/Hulste, is het niet 

mogelijk om daar tijdelijk een paar verplaatsbare lichtpunten te plaatsen of terug te 

werken met ledstrips zoals eerder gebruikt werd bij de voorlopige fietsbrug bij de werken 

van de overleiebrug ?  

 

Om de verbintenis te maken van de nieuw aan te leggen site van Bavikhove naar de 

Kervynstraat hadden wij graag iets nieuw voorgesteld waar Lokeren sinds kort de 

koploper in is. Dit is een zebrapad die 24 op 24 vanuit het zebrapad zelf licht geeft dus 

deze is zeker zichtbaar in het donker. Voor de aanleg hiervan moet de straat niet volledig 

opengebroken worden, gewoon plaatselijk enkele zaagsneden.  

 

Zoals het er nu naar uit ziet zal het lichtplan in Harelbeke blijven duren dus hopen we dat 

dit misschien naar verschillende belangrijke punten in Harelbeke ter vervanging kunnen 

doorgetrokken worden zodat de veiligheid van de voetgangers ter aller tijde 

gegarandeerd wordt, zelf ‘s nachts.  

 

4.Tussenkomst raadslid Nancy Debeerst: 

 

4.1Heraanleg Ter Coutere: 

Wij met Open VLD hebben al veel vragen gekregen over de heraanleg van de straten op 

Ter Coutere.  

 

Het is heel slordig gedaan. Heel veel trottoirs zijn beschadigd geraakt.  Er zijn nu na de 

aanleg nog meer putten dan voorheen. Dit is heel goed zichtbaar. Vooral bij regenweer 

zijn er heel veel plassen.  

 

Het vernieuwen van het wegdek was volgens veel inwoners totaal overbodig. Er was 

totaal geen vraag naar. Er zijn straten en wijken waar het immers meer nodig was dan 

daar. Volgens de werkmannen en de aannemer mocht dit product slechts tot 1 

september gebruikt worden.  Is dit misschien minderwaardig of niet meer toegelaten?  

 

Er doen geruchten de ronde dat ze de wijk binnen 5 jaar weer zullen openbreken voor 

noodzakelijke nutswerken. Begrijpen wie kan. 

Jammer van het geld van de Harelbeekse bevolking. Dit kon nuttiger besteed worden.  

 

4.2.Bonnetjesactie/spaaractie horeca 

Ik wil even stilstaan bij de spaaractie in de horeca die liep van 15 augustus tot 15 

september. Dit werd onvoldoende in de kijker geplaatst. Net als de bonnetjesactie bij 

Vilaro werd dit te weinig gecommuniceerd en is er bijgevolg weinig interesse geweest bij 

de plaatselijke Harelbeekse horeca en deelgemeenten 

 

Dit is een spijtige zaak voor de horeca en een gemiste kans voor het bestuur van 

Harelbeke. 

 



Ik wil hier ook nog aan toe voegen dat we hieromtrent zeker een evaluatie verwachten in 

1 van de komende raadscommissies om te bespreken waar het fout liep, maar vooral hoe 

het in de toekomst beter kan. 

 

4.3.High five paal: 

 

Ik had ook nog een opmerking i.v.m. de high five palen. Ondertussen is de paal in de 

Overleiestraat teruggeplaatst waarvoor dank. Maar ik had ook graag nog eens de stand 

van zaken willen weten. Wij hebben dit al eens aangekaart in het verleden tijdens de 

gemeenteraad en vragen ons af of er al uitbreiding is naar de andere scholen. Ook 

hebben wij enige tijd geleden gevraagd om een evaluatie in de raadscommissie 

hieromtrent. Nog steeds geen respons hierop. 

 

5.Tussenkomst raadslid Fleur De Buck 

 

Vooreerst ben ik net zoals iedereen wellicht heel blij dat de kermis in Harelbeke toch kan 

doorgaan in heel bescheiden vorm, namelijk met de kermisattracties. De locatie aan het 

Forestierstadion daarentegen vind ik minder goed gekozen. Waarom niet dit laten 

doorgaan op het Stationsplein, dit is ook perfect mogelijk te organiseren en zo kan de 

lokale horeca ook een graantje meepikken van het volk dat erop afkomt. Gegeven de 

huidige situatie kunnen ook zij alle extra inkomsten goed gebruiken. 

 

6. Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

 

6.1  Nieuwe Markt 

We komen hier op tussen met twee opmerkingen aangaande beslissingen die de voorbije 

maanden in het College van Burgemeester en Schepen (CBS) zijn genomen en in de 

verslagen van het CBS zijn verschenen: 

 

6.1.1 Het plaatsen 4 Evenementkasten Marktplein 

Hierbij de bedenking en de vraag waarom dit niet werd voorzien en aan bod kwam. Het 

was – en is hopelijk- van bij aanvang van het project de bedoeling van het centrum een 

belevingspunt te maken dus, dat lijkt me eigenaardig dat dit nu pas werd beslist. Onze 

vraag dan ook of er nog dergelijke “extra’s” te verwachten zijn? Ik verwijs hiervoor ook 

naar de volgende tussenkomst. Laat ons hopen dat we niet in een salamipolitiek verzeilen 

waarbij er in schijfjes extraatjes worden beslist die in een lijvig verslag van een CBS worden 

ondergesneeuwd. 

 

6.1.2. Fontein op Marktplein 

In hetzelfde college werd ook beslist om de pompen en LED-verlichting fontein aan te 

passen. Pas dit voorjaar werd in een zitting van het CBS 2020 werken ten behoeve van de 

fontein goedgekeurd. We vinden het dan ook eigenaardig dat er na zo een korte termijn 

het initieel plan al wordt aangepast ten behoeve -en ik citeer uit het verslag van het CBS 

– de speelsheid van de spuitkoppen mogelijk te maken én om de LED verlichting aan te 

passen. Een meerkost van ca. 43.000 euro die toch -als men speelsheid wenst- al bij het 

aanvankelijk concept kon worden voorzien. Daarvoor is er al ruim voldoende tijd geweest. 

Daarnaast verwijzen we naar de fontein aan het station en rondpunt ter hoogte van Tivoli 

in Hulste waar wat problemen zijn geweest met de werking ervan. Hier werden ook 

installatiekosten gemaakt en we hopen dat de fontein op het Marktplein geen zelfde weg 

zal op gaan. We denken dat het belangrijk is dat hier de nodige garanties worden 

opgevraagd zodat bij eventuele manco’s deze ook degelijk worden verholpen. 

 

6.2 Aankondiging wegenwerken 

Bij de recente wegenwerken in het centrum kregen we opmerkingen dat de aankondiging 

naar de handelaren veel te laat is gebeurd. Eén van de stokpaardjes van een huidige 

schepen was in de vorige legislatuur -en ik verwijs inzonder naar de heraanleg van de 

Kortrijksesteenweg- de gebrekkige communicatie en signalisatie. Eén heel terechte en 



pertinente opmerking trouwens gezien bereikbaarheid voor de handelszaken cruciaal is. 

Ook bij de heraanleg van de industriezone in Stasegem kregen we dezelfde opmerkingen. 

We lezen nu in het Harelbeeks Krantje dat de het Schepencollege belooft om de 

communicatie, aanduiding en de bewijzering beter te doen. Onze fractie vraagt dat er hier 

nu eindelijk eens structureel en planmatig aan gewerkt wordt en vragen om een opname 

van deze problematiek in het draaiboek bij openbare werken die de bereikbaarheid van 

handelszaken belemmert.  Collega André Vanassche zal hier straks ook nog op aanvullen. 

 

6.3 Culturele sector 

Ik vernam begin deze maand dat een Bavikhoofse toneelgroep momenteel met de handen 

in het haar en in het duister zit. Volgens hetgeen ik vernam dienden ze hun depot waar ze 

repeteerden en materiaal stockeerden te verlaten, maar ook hun naar september 

uitgestelde voorstellingen -waarvoor het in maart opgebouwde podium kon blijven staan 

gezien toch geen activiteiten plaatsvonden- zijn gezien de aanhoudende gezondheidscrisis 

afgelast hetgeen naast het logistieke probleem ook een financiële kater opleverde.  

Volgens hetgeen ik vernam kregen ze eerst akkoord om het decor te laten staan om dan 

volgend jaar -hopelijk- de afgelaste voorstelling te hernemen, doch kort na de bevestiging 

hiervan kregen ze bericht dat het alsnog dient verwijderd te worden. We pleiten daarom 

ook dat naast financiële steun die via het Vlaams gewest werd toegekend, ook gekeken 

wordt voor logistieke ondersteuning van uit het bestuur voor de verenigingen. Ik denk dat 

er nog dergelijke verenigingen met logistieke problemen kampen in post-corona tijden.    

 

7. Tussenkomst raadslid André Vanassche ivm de asfaltwerken in Hulste: 

 

Blijkbaar kennen niet veel mensen meer de betekenis van het woord plaatselijk verkeer. 

In Hulste was het plaatselijk verkeer aangekondigd vanaf de Brugsesteenweg richting 

Hulstedorp met aan iedere afslag een bord uitgezonderd plaatselijk verkeer.  Dat zorgde 

ervoor dat mensen niet durfden doorrijden tot Hulste dorp.  Ik heb dan maar zelf een 

post gedaan op sociale media om iedereen te laten weten dat je wel effectief kan 

doorrijden tot aan de winkel.  Misschien moest dit ook via de officiele kanalen gebeurd 

zijn.  Jammer dat het ene werk door het ander werk opgevolgd werd want onmiddellijk 

na de asfaltwerken en het afbreken van de signalisatie werd de Vlietestraat opnieuw 

versperd omdat er een kraan moest komen om een huis te renoveren. Alles was blijkbaar 

aangevraagd maar de communicatie was zeer laat en kort na de ene onderbreking was er 

weer een onderbreking van 2 dagen door die kraan.  Dus graag wat betere timing voor 

het communiceren van wegenwerken. 

 

8. Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

 

8.1.Bankautomaat Hulste  

We hebben allemaal het nieuws vernomen: de laatste bankautomaat/kantoor verdwijnt uit 

Hulste. Dat is een jammere zaak, want Hulste mag dan wel een kleiner dorp zijn, het heeft 

een sterk ingebed lokaal handelsapparaat, een bakker, slager, kruidenier … en een levende 

dorpsgemeenschap, een pinautomaat is dus wel een must. Het verdwijnen van die 

automaat past natuurlijk binnen een trend die al langer aan de gang is, namelijk dat 

bankautomaten op plattelandstreken geleidelijk aan verdwijnen, net daar waar ook vaak 

ouderen wonen. We zijn immers nog steeds geen cashloze maatschappij, ook niet in deze 

coronatijden. 

 

- De grootbanken, BNP Paribas Fortis, Belfius, KBC en ING zijn momenteel in overleg 

om het bankenlandschap te hertekenen zodat met tijd eventueel wel weer 

automaten te openen in de plattelandsregio’s, maar die vooruitzichten liggen nog 

een einde voor ons. Beter zou zijn dat het stadsbestuur actief de actoren opzoekt 

om opnieuw een bankautomaat in Hulste te krijgen, al zijn er ook tussenoplossingen 

mogelijk. 

- Dan denk ik aan cashpalen in lokale winkels. Er is hier reeds wetgevend initiatief 

rond om dit opnieuw mogelijk te maken om dit tekort aan bankautomaten op te 



vangen. Dit is geen volledig vervangmiddel, want je bent nog steeds afhankelijk 

van de openingsuren van uw winkel, maar het is een mogelijke tussenoplossing. 

- Belangrijker zal zijn, en dat is ook wat we vragen, dat het stadsbestuur actief gaat 

praten, contacten gaat leggen met de verschillende spelers om een oplossing te 

zoeken. Neem contact op met Febelfin, de belangenorganisatie voor de financiële 

sector. Ga praten met de verschillende bankfilialen in Harelbeke, en we hebben er 

heel wat, om te kijken of hier geen oplossing kan gezocht worden. In andere steden 

en gemeenten wordt dit gedaan en vaak komt men ook tot een oplossing, dus we 

vragen een duidelijk engagement van het bestuur in deze. 

8.2.Buddy’s  

Al een poos terug hebben we hier op de gemeenteraad meermaals gediscussieerd over 

maatregelen in de strijd tegen zwerfvuil. Ondertussen zijn ook al enkele stappen 

ondernomen zoals het groeperen van containers, meer camerabewaking, iets waar we al 

meermaals op hamerden en we hoorden dat er nog een uitbreiding op komst is … Iets waar 

het wel stil is rond gebleven is het ‘buddysysteem’. Een inwoner van de buurt aanstellen 

om  een oogje mee in het zeil te houden, als het ware een meter of peter van een bepaalde 

container of frequente sluikstortplek. 

Een nieuwe case die het nut ervan toont is het sluikstorten langs de Leie te Bavikhove, 

beneden de Afspanningsstraat/Kervijnstraat. Daar ruimen soms zelf inwoners de buurt op. 

Het zou goed zijn mocht bijv. een verantwoordelijke vrijwilliger aangesteld worden, zodat 

zij ook vuilniszakken krijgen en een oogje in het zeil kunnen houden.  

Jullie praten als bestuur veel over participatie. Dergelijk systeem zou getuigen van échte 

participatie dus het is zeker het bekijken waard. 

 

Drie vraagjes  

- Ik had graag eens de kost geweten van de nieuwe cambio’s te Stasegem? En of we 

dit project zoals reeds eens gevraagd, kunnen bespreken op de bevoegde 

raadscommissie? 

- Hoeveel heeft het initiatief ‘Kinepolis on tour’ gekost aan de stad? Een mooi 

initiatief, maar ik had graag het prijzenkaartje ervan geweten. 

- Hoeveel garages zijn er al verkocht in de nieuwe ondergrondse parking op De 

Nieuwe Markt? 

Reacties uit het college 

 

Repliek schepen Tijs Naert ivm het deelfietsen: 

Wat betreft het huidig lopende project van deelfietsen: ik heb geen zicht op het succes 

ervan.  Het was al gecombineerd met Contrei live tentoonstelling.  Binnenkort komen er 

Bluebikes aan het station.  Daar zitten we wel mee aan het stuur. 

Wat betreft de vraag rond de verlichting van de Doornhoutsevoetweg en het jaagpad tot 

aan Harelbeke centrum: het is zo dat er volgverlichting voorzien wordt langs het jaagpad, 

inderdaad niet tot aan de Kervynstraat.  We hebben een prijsvraag gedaan om die 

volgverlichting door te trekken.  Het lichtplan kan wel degelijk wijzigen.  In de nabije 

toekomst voorzien we gestuurde ledverlichting zodanig dat de kritieke punten opnieuw 

kunnen verlicht worden.  Uw idee rond het lichtgevend zebrapad zal ik zeker bekijken.  De 

nieuwe route tussen Hulste en Harelbeke zullen we zeker en vast veilig uitrusten. 

 

Op de vraag van Nancy Debeerst: 

Het is zo Nancy wat er in Ter Coutere gebeurt dat dit eigenlijk het leggen van een slemlaag 

is boven een bestaande asfaltlaag.  Een slemlaag moet de levensduur van een asfaltweg 

met een tiental jaar verlengen zodanig dat we dan de grote onderhoudswerken uitvoeren.  

Ik begrijp de kritiek van de mensen.  Het is niet zo dat de straat niet nodig bewerkt wordt 

met zo’n slemlaag.  Ik verwijs naar de Boekweitstraat, waar er ogenschijnlijk ook niks aan 

de hand was en plots grote brokken uit het wegdek gereden werden.  Het wegdek heeft 

dikwijls spleten in de asfaltlaag waardoor er water inkruipt en in de winter vriezen er dan 

gans brokken uit het asfalt. 



 

Wat betreft High Five: dit komt aan bod op een volgende raadscommissie. Er is inderdaad 

uitbreiding voorzien maar is enigzins vertraagd door corona. 

 

Op de vraag van Wouter Bouckaert: er zijn inderdaad een aantal aanpassingen voorzien.  

Laat ons zeggen dat dit voorschrijdend inzicht is.  We willen dit zo goed mogelijk afwerken. 

Wat betreft de communicatie van de wegenwerken.  De regel is dat er 14 dagen op 

voorhand gecommuniceerd moet worden.  Op de N 43 was de aannemer inderdaad te laat.  

De rest was effectief op tijd.  Wat betreft de N 43: we hebben gekozen voor de korte pijn 

omdat mochten we opnieuw putjes geteld hebben, we de datum 1 september opnieuw 

zouden halen en we zitten met de extra mobiliteit dat de opstart van de scholen teweeg 

brengt.  Wat betreft de problematiek van de omleiding in Hulste: inderdaad liepen er 

jammergenoeg twee werken dooréén.  Het is inderdaad zo dat het plaatselijk verkeer hier 

door mag tot voorbij de platen.  U heeft wat dat betreft gelijk.  De kost van het 

deelwagenproject in Stasegem is voor de stad nul euro.  Het wordt gedragen door 

Vlaskracht en door de deelnemende particulieren.  Wat betreft de vraag rond zwerfafval 

ophalen en burgers daarin ondersteunen. Dat gebeurt reeds op vandaag via de 

Mooimakers.  Een initiatief van de stad Harelbeke in samenwerking met Imog.  Die 

Mooimakers zijn bv volgende week zaterdag aan de slag in Stasegem. 

 

Repliek schepen Dominique Windels: 

Wat betreft de vraag rond de bonnetjes: ik ben heel blij met de samenwerking met de 

dienst economie.  Wat resultaten betreft verwijs ik naar schepen Kathleen Duchi. 

Wat betreft Harelbeke Intiem: het is zo dat we 5 euro vragen voor toegang.  Dat is om 

registratie mogelijk te maken maar tegelijkertijd om lege plaatsen te vermijden.  We willen 

vermijden dat iemand naar zo’n optreden wenst te komen en dat er daarna lege stoelen 

overblijven van mensen die niet komen.  Die 5 euro geven wij echter volledig terug in die 

zin dat de mensen twee bonnetje van 2 euro krijgen dat ze in deelnemende horecazaken 

kunnen besteden en de laatste euro wordt geschonken aan een goed doel.  Wat betreft het 

resultaat van Kinepolis: ik ben heel blij dat ik dit naar Harelbeke heb kunnen krijgen heb.  

Ik denk dat Harelbeke hiermee twee weken volop in de spotlights van de pers stond.  In 

totaal kostte ons dit 5 000 euro vanuit de stad.  De respons was heel hoog en als je het 

vergelijkt met wat andere gemeenten betaald hebben is dit de helft daarvan voor 5 dagen 

terwijl andere gemeenten slechts 3 dagen kregen, let wel, we hebben ook nog ongeveer 

1500,00 euro voorzien in logistieke ondersteuning. 

 

Repliek schepen Kathleen Duchi: 

Ivm de bonnetjes: er zijn vanuit stadzijde heel veel inspanningen geleverd.  De resultaten 

waren minder dan verwacht. De 16 horecazaken zijn ondertussen lid van het handelscomite 

daar waar het voor de actie slechts 1 was.  Het is ook de eerste actie in 15 jaar die we 

richten naar de lokale handelaars.  In die zin zijn we tevreden met de primeur. 

 

Repliek schepen Francis Pattyn: 

Ik wil eerst even terugkeren op de vraag rond wegenwerken en de communicatie errond.  

Er wordt hier verwezen naar mijn communicatie errond in vorige legislatuur.  Ik blijf deze 

stelling handhaven in die zin dat de communicatie 14 dagen op voorhand moet.  Ik was 

absoluut niet gelukkig met de manier waarop de aannemer in het centrum van Harelbeke 

daarmee omging.  We zijn in snelheid gepakt.  Dit kan niet meer gebeuren in de toekomst. 

Wat betreft de vraag rond de toneelverenigingen van Bavikhove: er werd inderdaad 

toegezegd dat ze hun decor mochten laten staan maar wij hadden niet door dat dit tot 

februari volgend jaar was. We dachten dat dit september was.  Ondertussen hadden ook 

andere verenigingen de Torengalm geboekt.  Ook die hebben recht op het gebruik van de 

zaal.  We zijn op zoek naar een compromis waarbij een deel van het decor in de zaal kan 

blijven staan en een andere deel ondertussen kan gebruikt worden door de verenigingen.  

Meer nieuws volgt later. 

  



 

Repliek burgemeester Alain Top ivm de kermis: 

Er kwam een vraag om dit aan het station te kunnen organiseren.  Dit is onmogelijk omdat 

je daar met een cumulatie zit van verschillende verkeersstromen van mensen.  Je kan het 

stationsplein niet volledig afsluiten omdat er passage is van oa pendelaars.  Er loopt daar 

een voetweg doorheen.  Het kan dus niet exclusief afgesloten worden voor de kermis. 

 

Repliek voorzitter Rita Beyaert: 

Er zijn een 15 tal garages verkocht. 

 

Reactie van raadslid Cedric Van Den Bussche: 

De werken op het jaagpad en de extra verlichting op het jaagpad zijn nog niet voor dit 

jaar.  Zou een tijdelijke verlichting voor deze winter kunnen want het is toch maar een 

donker gat.  

 

Reactie van schepen Tijs Naert: 

We bekijken dit verder. 

 

 

Stemming agendapunten: 

 

Punt 1: 

Stemde tegen: Raadslid Fleur De Buck 

 

De besluiten werden genomen met unanimiteit der stemmen van de aanwezige leden 

tenzij anders vermeld. 

 

 

VERSLAG 

 

Er worden geen opmerkingen gemaakt op het verslag van 13.07.2020 dat dus als 

goedgekeurd mag worden beschouwd. 

 

 

 

 

De zitting eindigt om 21.40 u. 

 

 

 

Carlo Daelman Rita Beyaert 

Algemeen directeur Voorzitter 

 


